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ZANIMIVOSTI 

IZ VSEBINE

Inšpektorja HU-ZPP med jemanjem vzorcev

Razjarjeni kmetje se vraèajo s polnimi kanglicami Cerkev po lanskem teroristiènem napadu že obnovljena
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Lep pozdrav!
Lansko leto, ko sem pisal ta uvodnik, sem bil skoraj 
preprièan, da je to moje zadnje urednikovanje 
Novicam Malega Pariza, vendar so me fantje 
preprièali, naj to delo opravljam še letos. Naj jim 
bo, ampak tokrat res zadnjiè.

 Z letošnjim letom namreè odhajam na novo 
delovno mesto na sedež EU v Bruselj, kjer bova s 
kolegico Mišo sodelovala pri urejanju novega 
èasopisa EU Njus, ki bo izhajal enkrat meseèno v 
angleškem jeziku.

Slovenija bo za svojo promocijo imela na voljo 
samo dve strani, zato bo tudi to delo zelo zahtevno, 
predvsem pa odgovorno. Medtem, ko bom jaz 
skrbel za vsebinski del, bo kolegica odgovorna za 
natanèno prevajanje v angleški jezik. Ker se ti taka 
priložnost ne ponudi vsak dan, sva jo oba zgrabila z 
obema rokama. Skupaj se že veseliva novih izzivov.

Vlogo glavnega urednika tako za naslednje leto 
prepušèam mojemu nasledniku, katerega izbiro 
prepušèam Odboru HU-ZPP, kateremu povsem 
zaupam.

Na željo bralcev smo tudi letos ohranili najbolj 
priljubljene rubrike, da pa ne bi bil èasopis vsako 
leto isti, smo dodali tudi nekaj novih. 
Zahvaljujemo se vsem, ki ste z reklamnim oglasom 
omogoèili izdajo našega èasopisa, še posebej pa se 
zahvaljujemo  samostojnemu podjetniku "Foto 
Pavl in -  fotokopiranje  in usluge" za  
profesionalno posnete fotografije in brezplaèno 
fotokopiranje pustnega èasopisa.

 Ker se mi mudi na pomemben sestanek na 
ministrstvo za zunanje zadeve, bom letos malo 
krajši kot po navadi. Lepo vas pozdravljam in 
obljubljam, da bom v bodoèem èasopisu 
Euronews, oziroma Euronovicah na vsake toliko 
èasa objavil tudi kakšen zanimiv èlanek o 
Pustovanju v Ponikvah, kar bo vsekakor velika 
promocija za naš mali kraj, saj bo ta èasopis brala 
cela evropska skupnost, to pa pomeni nekaj sto 
milijonov ljudi.

Nasvidenje in brez zamere!

                                        Branko Kodelich

                              glavni in odgovorni urednik

UREDNIKOV GOVORUREDNIKOV GOVOR

Ob odhodu na novo delovno mesto
Glavni odbor HU-ZPP

èestita svojemu èlanu Brankotu Kodelièu
in mu želi veliko delovnih uspehov!

SPORED PUSTNIH PRIREDITEV
ZA TOREK, 4. MARCA 2003

Zaradi nemotenega odvijanja pustnega programa
objavljamo natan~en spored  pustnega programa,

ki se bo ovijal po naslednjem vrstnem redu:

DOPOLDNE:

POPOLDNE:

ZVE^ER:

ZA DOBRO SODELOVANJE IN FINAN^NE PRISPEVKE
SE VAM @E VNAPREJ ZAHVALJUJEMO

GLAVNI ODBOR HU -ZPP

7.00 - Agent
7.12 - T'stara dva

7.24 - 1. skupina - Veterinarski in{pektorji
7.32 - 2. skupina - Potujo~i referendum (EU-NATO)

7.40 - 3. skupina - Sestre

12.00 - Kosilo

15.30 - Popoldanski program na vasi - Smu~arski skoki

17.00 -  PUSTNI PLES PO HI[AH
20.00 - PUSTNO RAJANJE PRI ADAMU

Napro{amo vas, da se upo{tevate gornji razpored,
in da sodelujete z na{imi varnostniki,

ki bodo skrbeli, da bo program potekal nemoteno,
brez nepotrebnih zapletov!

HU - ZPP RAZPISUJE

JAVNO AVDICIJO
ZA IZBIRO HARMONIKA[A

KI BO SPREMLJAL VE^ERNO SKUPINO MA[KAR
Avdicija bo potekala danes, 2. marca od 14. ure dalje

na va{kem centru
Pravico sodelovanja  na avdiciji imajo vsi ~lani HU-ZPP-ja,

ki so pla~ali ~lanarino za leto{nje leto.
O izbiri bo odlo~ala tri~lanska komisija HU-ZPP
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JANEZ PAVLIN

INTERVJU

Na naslednjih volitvah bom pregazil vso konkurenco!
Janez je eden tistih Ponikovcev, ki bi se mu zgodila velika krivica, èe mu ne bi namenili vsaj pol strani našega 
èasopisa. Pravzaprav sem nameravala z njim napraviti kratek intervju že pred nekaj leti, ko je zaplul v politiène 
vode, pa sem raje malo poèakala, da mi ne bi kdo oèital, da imajo sorodniki uredniške ekipe prednost pred 
ostalimi. Letos pa je bilo s strani vašèanov toliko pobud, naj napišem nekaj o njemu, da sem se brez kanèka slabe 
vesti odloèila, da Janeza malo podrobneje predstavim na straneh našega èasopisa. Najprej se je malo upiral in se 
izgovarjal, da si ne zasluži tolikšne pozornosti, po krajšem pregovarjanju pa je le privolil v krajši intervju pod 
pogojem, da bo objavljen samo v pustnem èasopisu.
Zaèniva najprej pri tvojem politiènem udejstvovanju. Na zadnjih lokalnih volitvah te je tvoja stranka predlagala za kandidata za 
župana naše obèine. V oèeh tvojih nasprotnikov, pa tudi nekaterih privržencev si veljal za popolnega "outsiderja", saj ti niso 
pripisovali nikakršnih možnosti, vendar si na samih volitvah prijetno presenetil, saj si zbral zavidanja vredno število glasov, za 
kar ti tudi v imenu našega uredniškega odbora iskreno èestitam, sedanji župan pa se je za mišjo dlako izognil nepredvidljivemu 
drugemu krogu volitev. Kako si ti kot kandidat doživljal volitve in kako si se poèutil, ko si ugotovil, kako moèna volivna baza te 
podpira?

Ja, najprej hvala za èestitke. Res sem bil tudi sam preseneèen nad relativno dobrim volilnim izidom, saj smo v mojem volilnem 
štabu naèrtovali za nekaj odstotkov nižji volilni uspeh. Ko pa smo kasneje podrobneje analizirali potek predvolilne kampanje in 
ugotavljali, kje vse smo delali napake, smo ugotovili, da bi se ob odpravi le teh z lahkoto prebil do drugega kroga, kjer bi imel zelo 
velike možnosti za zmago.

Katere so bile tiste napake, ki so te stale uvrstitve v drugi krog in skoraj zagotovo tudi županskega stolèka?

Naša taktika je bila izpiljena do potankosti in je temeljila na sledeèih smernicah: v prvem krogu taktizirati, pustiti glavnemu 
favoritu, da doseže dober volilni rezultat, vendar ne veè kot 50 odstotkov in se skozi šivankino uho prebiti v drugi krog. Tako bi 
prihranili veliko energije, sovražnika pa bi, vsega izèrpanega in preprièanega v lahko zmago, uspavali. V drugem krogu bi potem 
spremenili taktiko in šli v boj agresivno z uporabo vseh dovoljenih, pa tudi nedovoljenih sredstev. Nasprotnik bi bil, preseneèen nad 
spremenjenim naèinom bojevanja, tako zmeden, da bi napaèno odreagiral. Takega pa ne bi bilo težko premagati. Žal je prišlo do 
nekaterih nepredvidljivih situacij, na katere pa mi žal nismo mogli vplivati.

Slišala sem, da vam sistem volitev, kjer sta dva kroga, ni najbolj pisan na kožo. Je to res? 

Res je. Sistem volitev, kjer sta dva kroga, po mojem mnenju ni pošten, zato je naša stranka v državnem zboru že vložila predlog za 
spremembo volilnega sistema, da na županskih volitvah ne bi bilo veè dveh krogov.

Predvidevam, da ste predlagali tri ali štiri kroge, kjer bi prišli v zadnji krog samo najzdržljivejši?

Krog je krog, kakorkoli ga obraèaš. Ïr  oziroma 2Ïr. Vsi krogi so si podobni kot jajce jajcu. To je preveè enostavno, zato naša 2

stranka namesto krogov predlaga elipse ali kakšen drug bolj zahteven geometrijski lik. Lepše bi zvenelo, èe bi naprimer rekli, da je 
ta in ta kandidat za župana zmagal šele v drugi elipsi ali drugem romboidu. Mislim, da so krogom šteti dnevi.

Kdaj oziroma kako si ugotovil, da v tebi tli politièna žilica?

Verjetno poznate pregovor o neumnem kmetu in debelem krompirju.Tudi sam se že precej let ukvarjam s pridelavo krompirja, in 
moram reèi, da sem v zaèetku prideloval zelo debelega. Potem pa sem kar naenkrat ugotovil, da moj krompir postaja iz leta v leto 
drobnejši. Najprej sem krivil gnojenje, potem sem zamenjal sorto, naslednje leto njivo, krompir pa èedalje drobnejši. Potem pa me 
je nekega dne v moji vinoteki po litru dobrega sauvignona prešinilo: Janez, ti prideluješ droben krompir zato, ker si pameten! Ti 
moraš v politiko! Politika je za pametne ljudi, pridelava krompirja pa za neumne kmete. Od takrat dalje vsako leto posadim 
krompirja samo še za vzorec in mi predstavlja nekakšen IQ test. Tako drobnega, kot letos nisem imel še nikoli, kar je dober znak. Ko 
se bo zaèel moj krompir debeliti, bo to alarm, da je z mano nekaj narobe in takrat bom zapustil politiko.

Poleg tega, da se ukvarjaš s politiko, si zelo priljubljen tudi kot uèitelj razrednega pouka. Posebno radi te imaju uèenci na 
podružnièni šoli v Strugah. Kje je vzrok tvoje priljubljenosti?.

Razvil sem svojo metodo pedagoškega dela z osnovnošolsko mladino, za kar sem prejel od ministrstva za šolstvo tudi državno 
priznanje. Moj naèin pouèevanja temelji na liberalnem pristopu do pouèevanja, brez prisile in starih pedagoških metod, ki so že 
zdavnaj preživele in so strokovno dokazano naši mladini naredile veè škode kot koristi. V Strugah, kjer pouèujem, smo v lanskem 
šolskem letu prvi v Sloveniji razred razdelili na dva dela; za kadilce in nekadilce, na konèni izlet pa sem šolarje odpeljal v 
Amsterdam, kjer smo poizkusili tudi marihuano. Ne morete si misliti, kako pozitivno vpliva na male sive celice. Tudi slabši uèenci 
so pod njenim vplivom z lahkoto odgovarjali na še tako težka vprašanja. Mislim, da bo treba tudi pri nas slej ko prej v tem smislu 
nekaj ukreniti. Na naši šoli za letos naèrtujem projekt z delovnim naslovom "Najprej travca, potem kravca", za katerega imam med 
kolegi veliko podporo. Upam, da ne bo težav s pridobitvijo soglasja in finanènih sredstev s strani novega šolskega ministra. V 
mislih pa imam še nekaj novih idej, ki pa naj zaenkrat ostanejo skrivost, saj èas za njih še ni dozorel.

Še o marsièem bi se lahko pogovarjala z Janezom, vendar že nestrpno pogleduje na uro, saj ima èez pol ure sestanek fotografske 
sekcije, kjer je prav tako zelo aktiven èlan, zato morava na žalost konèati. Še šilce domaèega, Janezovega žganja, ki je eno izmed 
boljših v Ponikvah, in že hitiva vsak po svojih opravkih.

Na zdravje, bodoèi župan!

           D.P. 
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AKTUALNO

Mle~na afera v Ponikvah

Presenetljivo odkritje v HE Ga~nik

In{pektorji odkrili prisotnost kloramfenikola pri ve~ini vzorcev oddanega mleka v Ponikvah

Ali je hidroelektrarna v Ponikvah v resnici delovala na jedrski pogon?
Je mo`na povezava med lastnikom HE, Bin Ladotom in Sadamom Huseinom?

Ponedeljek, 24. februarja.
Inspektorji veterinarske uprave RS so danes zjutraj nenapovedano obiskali zbiralnico mleka v Ponikvah in 
preseneèenim kmetom jemali vzorce prinešenega mleka. V mleku so nato s hitrim testom ugotavljali prisotnost 
prepovedanega antibiotika kloramfenikola, o katerem ni potrebno na tem mestu razlagati, saj ste bili o njegovi 
škodljivosti že dovolj obvešèeni. Bolj presenetljivi so bili razultati testiranja, saj je od dvajsetih odvzetih  
prepovedani antibiotik vsebovalo kar devetnajst vzorcev. Edino mleko, ki ni vsebovalo prej omenjenega 
antibiotika, je bilo Dejanovo, za katerega pa je splošno znano, da ga ne prideluje sam, ampak kupuje 
pakiranega v trgovini in ga nato preliva v kanglico. To pa samo zato, da ga lahko nosi na vas, kjer se udeležuje 
mlekarskih opravljanj
.Inšpektorji so takoj zaprli mleèno progo Ponikve, dokler se ne ugotovi vzrok prisotnosti prepovedanega 
antibiotika. Poleg tega pa so kmetom tudi prepovedali prodajo njihovega mleka zasebnim odjemalcem. 
Razjarjeni kmetje, ki so se domov vraèali s polnimi kanglicami, so bili na njih seveda zelo jezni. Prišlo je celo 
do fiziènega obraèuna, ko je neka mlekarica na inšpektorja zlila celo kanglo mleka in ga tako kontaminirala s 
prepovedanim antibiotikom. Kmetje sumijo, da jim je kloramfenikol v mleko podtaknil nekdo, ki mu ne 
ustreza, da nekateri Ponikovci kupujejo mleko pri kmetih in ima od te prepovedi koristi. Kdo in èigavi interesi 
stojijo za vsem tem pa bo, upamo, pokazala preiskava.

Že nekaj èasa se sušlja, da se za zidovi male hidroelektrarne dogaja nekaj èudnega. Budno oko je opazilo, da leta 
proizvaja maksimalno kolièino elektriène energije tudi takrat, kadar je struga Rašèice prazna in bi morala elektrarna 
po zdravi kmeèki logiki mirovati. Obstajal je utemeljen sum, da elektrarna deluje na jedrski pogon in je okolju zelo 
nevarna, saj je znano, da pri delovanju jedrskega reaktorja nastaja kot stranski produkt radioaktivni uran, iz katerega se 
lahko izdela celo atomska bomba. Ker so lastnika elektrarne zadnje èase veèkrat videvali v družbi z znanim teroristom 
Bin Ladotom, je bilo vse skupaj še bolj sumljivo. Najboljèrnogledi so že govorili o povezavi s Sadamom Huseinom in 
Kim Il Yongom. Anonimni klicatelj je svoje sume takoj sporoèil na policijsko postajo Grosuplje, ki so s strokovnjaki 
za jedrsko energijo v hidroelektrarni opravili natanèno preiskavo. Kljub temeljiti preiskavi niso našli niè posebnega. 
Še najbolj sumljiv se jim je zdel star, pokvarjen 
radio, ki je kdo ve kako dolgo že ležal v kotu. 
Odnesli so ga s sabo, kjer so ga v svojih 
laboratorijih temeljito preiskali, nakar so podali 
uradno poroèilo, ki se glasi približno takole:
Lastnik hidroelektraene je verjetno kdaj 
pozabil zakleniti vrata, kar je  izkoristil 
kakšen potepuh, ki si je hidroelektrarno izbral 
za prenoèišèe. Ker se mu ponoèi, ko ga je 
pritisnilo na malo potrebo, ni dalo hoditi ven, 
je šel urinirat kar v kot in to ravno tja, kjer je 
ležal radio. Tako je iz urina, ki je tekel po 
radiu, nastal radioaktivni urin. Od 
radioaktivnega urina do radioaktivnega 
urana pa ni veè daleè.
Ali naj tej razlagi verjamemo ali ne, pa je že drugo 
vprašanje. To pa je že tema za kdaj drugiè.

torek, 4. marec 2003

Kaj se je v resnici dogajalo za zidovi HE?
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Bin Lado priznal odgovornost za letalski napad na cerkev

Priprava mesa za gola`

Milijon {vicarskih frankov od{kodnine in javno opravi~ilo Ponikovcem
Zgledno sodelovanje rimokatoli{ke in muslimanske verske skupnosti
Znani mednarodni terorist Bin Lado je priznal odgovornost za lanski teroristièni napad na ponikovsko cerkev 
in hkrati pokazal pripravljenost, da povrne škodo, ki nam je bila s tem napadom povzroèena. Na njegovo 
pobudo je v tujini, v glavnem v arabskih državah hitro stekla dobrodelna akcija za obnovo ponikovske cerkve. 
Milijon švicarskih frankov je bil hitro zbran, predstavniki rimokatoliške cerkve pa so ugodili tudi željam 
donatorjev glede zunanjega izgleda cerkve, ki spominja na džamijo, saj bo tako bolj varna pred morebitnimi 
nadaljnimi napadi islamskih skrajnežev. Bin Ladota, ki je s tem dejanjem pokazal, da ima mehko srce in nežno 
dušo,  pa bomo predlagali za èastnega krajana Ponikev. Bog je pa itak samo eden.

Narediti dober golaž ni tako enostavno, kot si nepoznavalci te kuharske vešèine predstavljajo, saj na njegovo 
kvaliteto in okus lahko vpliva še tako drobna malenkost. Sama se kot izkušena kuharica in gospodinja lahko 
pohvalim, da pripravo  golaža do potankosti obvladam, oziroma vsaj mislila sem tako do lanskega leta, ko sem, 
resda s pomoèjo mojega moža odkrila še neko fineso, ki pa je zelo pomembna in na njegovo kvaliteto bistveno 
vpliva. Znano je, da mora biti meso, iz katerega bomo delale to specialiteto, dobro uležano. Lansko leto sem se 
odloèila, da bom skuhala veèjo kolièino golaža, saj je znano, da je bil vojaški golaž vèasih tako dober zato, ker 
so ga kuhali v velikih kolièinah. Moža sem torej najprej poslala po meso, ker pa se je za nazaj grede ustavil v 
gostilni,  ko je prišel domov, sploh ni vedel,  kaj ima v prtljažniku. Jaz pa sem namerno pustila, da ga je vozil po 
primorski, kjer je znana primorska burja blagodejno delovala nanj. To tako imenovano "uležavanje" mesa je 
trajalo približno en teden, kar v poletnem èasu ob visokih temperaturah popolnoma zadošèa. Pomladi ali jeseni 
morate seveda èas uležavanja poveèati za približno tri do štiri dni, pozimi pa vam tega ne priporoèam, saj bi bil 
uèinek nièen. Boljši za uležavanje so stari avtomobili brez klime z dobrim naravnim prezraèevanjem, (luknje v 
prtljažniku, slabo tesnenje zadnjih vrat ipd),sicer se meso lahko pokvari. Èe je meso od starejšega bika ali 
krave, moramo za vsako leto starosti krave nad enim letom  èas uležavanja podaljšati za en dan. Èe je bila krava 
naprimer stara štiri  leta, je formula za izraèun naslednja: 7 dni + (4-1) = 10 dni. Velja pa pravilo, da je vedno 
bolje veè, kot manj. Zdaj, ko imate, drage gospodinje dobro in kvalitetno robo, vam verjetno iz nje ne bo težko 
narediti dobrega golaža za vso družino, pa še sosede boste lahko povabile, èe ga bo seveda sploh še kaj ostalo. 
Za kakršenkoli nasvet glede samega kuhanja golaža pa se lahko obrnete po pomoè na tel. št.: 040/362-990

Dober tek vam želi
                        kuharica Nataša
                      

Letos smo v uredništvo prejeli pismo z naslednjo vsebino:
Spoštovano uredništvo!
Sem redni naroènik vašega èasopisa in vam ga vsako leto tudi redno plaèam. Redno dajem tudi prispevke vsem 
vašim skupinam, ki me dopoldne obišèejo, èe pa dopoldne  ni nikogar doma, dam denar veèerni skupini. Letos 
pa se mi je zgodilo nekaj nepredvidljivega. Ves denar ki sem ga imel za vas pripravljenega, so mi neznani 
lopovi ukradli, poleg tega pa sem bil veè kot en mesec v bolniški, kar se mi bo poznalo pri plaèi, zato se na vas 
obraèam s prošnjo, da bi me letos oprostili naroènine vašega èasopisa, èe je možno pa tudi finanènega 
prispevka dopoldanskim skupinam. Upam, da razumete mojo stisko in boste mojo prošnjo upoštevali, za kar se 
vam že vnaprej zahvaljujem!

                        Jože Blatnik
Spoštovani gospod Blatnik!
Lepo ste navedli, koliko so vam ukradli, mirno pa zamolèali naslednja dejstva:  
-da ste za en mesec bolniške za izpah mezinca od zavarovalnice prejeli preko 150.000 SIT.           
-in da ste v èasu bolniške doma uokvirjali slike, s èimer ste spet dodatno zaslužili.              
Zaradi gornjih dejstev, predvsem pa zaradi tega, ker do nas niste bili iskreni, vam na žalost ne moremo              
ugoditi. Vseeno pa vam želimo prijetne pustne praznike!                  

Uprava HU -ZPP       
  

KUHARSKI NASVET

torek, 4. marec 2003
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Tako kot v kmetijstvu, je tudi v lesni proizvodnji sledenje izvoru artikla zelo 
pomembno. Prvo, ki je v Sloveniji pridobilo  ta certifikat, je podjetje "Leis". Èe ne 
verjamete, pojdite k njemu z eno njegovo žlico, on pa vam bo šel pakazat parobek, 
kjer je bilo posekano drevo, iz katerega je artikel izdelan.

Znana igralka Cindy Crawford je se je pred kratkim mudila v Ponikvah pri Tomažu 
Gaèniku, da bi ji popravil vrata in naredil generalni servis.

Poveljnik PGD Ponikve se po Ponikvah vozi s polom brez motorja, ker je motor 
posodil gasilcem za novo motorno brizgalno.

Zadnjega  pohoda z baklami na Kamen vrh se Tomba ni udeležil samo zaradi tega, 
ker se je bal, da bi pohodil preveè teloha in bi ga zaradi tega preganjali 
naravovarstveniki.

Zaradi vse strožjih zahtev po skladišèenja mleka, bo ob ponovnem odprtju mleène 
proge zbiralnica za vas Ponikve pri Dejanu, ki je izumil hrastovo cisterno z naravnim 
hlajenjem - luknjice v cisterni, skozi katere se (tako kot pri znojenju), sprošèa 
odveèna toplota. Po njegovi zamisli so mu jo izdelali v mizarstvu Prhaj(PANT),  ki se 
bo še zagovarjal, ker je v lokalu napadel našega najbolj miroljubnega  fanta.

Tako razkošje kot si ga je privošèil tajnik PGD Ponikve, si lahko privošèi le malokdo. 
Za letošnji pohod na Triglav si je najel šerpo, da mu je nosil ruzak.

Kmet iz Ponikev se je Pri Micki na ves glas hvalil, da mu je uspelo klorinati telièka, 
naslednji dan pa je ugotovil, da ga je malo preveè spil in je zato prejšnji dan videl dva.

Vodovodar iz Ponikev je dal prebarvati spalnico na rdeèe, ker je nekje prebral, da 
rdeèa barva deluje kot afrodizijak. Žena je to preizkusila, ko moža ni bilo doma in 
potrdila njegovo domnevo.

Toliko snega, kot letošnjo zimo, že dolgo ni bilo. Na njegovo veliko žalost pa je 
moral Brodnik Julij ravno takrat na operacijo, pa tudi plug mu je nekaj nagajal.
"No, zdaj sva pa oba pokvarjena", je komentiral Julij.

Pri zadnjem èišèenju kombija je Matièek pod zadnjim sedežem našel tri 
osnovnošolske otroke, ki so že malo zaudarjali.

Žganje, s katerim je snežak pri Adamu vabil mimoidoèe na kozarèek je pil še 
Janez, ker je bilo zastonj. Ko pa je ugotovil, da je njegovo, ga je hitro pospravil.

Jožica je fantom, potem ko smo lansko leto nabavili plinski roštilj, prijazno 
dovolila, da si lahko za svoje piknike naberemo drv, kolikor jim je volja. Mi pa ji 
bomo raje ukradli plinsko bombo.

Samo prisebnost in brezhibno izpraven moped sta Ladotu in njegovemu vnuku 
rešila življenje, sicer bi postala malica laènemu medvedu, ki ju je v zasedi èakal v 
grmovju.

Dve blondinki iz Ponikev se pogovarjata:
-a veš, da se moj mož verjetno ukvarja z izdelavo živènih bojnih strupov?
-nemogoèe! Po èem to sklepaš?
-po tem,  ker sem zadnje èase tako živèna!
-daj, no daj, potem bi morala jaz mojega obdolžiti, da se ukvarja z mehkimi drogami!
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CENJENE STRANKE, POSEBNO TISTE OD DALE^,
OBVE[^AMO, DA SE JIM NAKUP V NA[I TRGOVINI NE SPLA^A,

SAJ BODO VE^ ZAPRAVILI ZA BENCIN,
KOT PA ZA KUPLJENO BLAGO! 

STRANKAM MED NAKUPOVANJEM NUDIMO TUDI OTRO[KO VARSTVO,
KI GA IZVAJA STROKOVNO USPOSOBLJENA USLU@BENKA

 (TRIJE OTROCI, EDEN JE PA NA POTI - IZ [OLE)

TRGOVINA
Ponikve 96, 1312 Videm Dobrepolje

2CENIK REKLAMNIH OGLASOV 0,34 SIT/mm HVALA, KER STE OMOGO^ILI IZID ^ASOPISA!

  V ^ASU PRAZNIKOV
NUDIMO SVOJIM STRANKAM 10% PUSTNI POPUST,

ZA NAKUPE NAD 100.000 SIT
PA STRANKI ROBI BREZPLA^NO ZAIGRA

PUSTNO KORA^NICO!

V POSEBEJ PRIREJENIH KAMIONIH Z DVOJNIM DNOM
PO @ELJI NARO^NIKAOPRAVLJAMO PREVOZE ZA ZAHTEVNEJ[E STRANKE       

Z GRADBENIM IN INSTALACIJSKIM MATERIALOM d.o.o.

PRHAJ Roman Prhaj s.p.
Ponikve 29, 1312 Videm Dobrepolje
Tel.: 01/7807-078, GSM: 031/649-342

Tel.: 01/7881-680

ZARADI PREZASEDENOSTI VAM V ^ASU PUSTNIH PRAZNIKOV PRIPORO^AMO URADNI DOBAVITELJ KRUHA IN PUSTNIH KROFOV
NA VSEH PUSTNIH PRIREDITVAH V ORGANIZACIJI HU-ZPP 
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